



TIME
OUT
for TWINKLING TOES



TEA FOR THREE

Farnsworth & Brown, Inc.

R. L. LEONARD

Daniel Green Slippers

schreiben ist, wenn dem Publikum Künstler wie Drian, Benito, Le Pape und Covarubias nahegebracht worden sind; 3. die fabelhaften Werke ausgesprochen amerikanischer Architektur, die den neuen Baugesetzen auf dem Fuße gefolgt waren.

Weiterhin wichtig — wenn auch vielleicht geringer in ihrer Auswirkung auf den Geschmack des Publikums, — war die stetig wachsende Verwendung von Möbeln, Tapeten, Stoffen usw. nach europäischen Entwürfen in den amerikanischen Wohnungen. — Alle diese Strömungen machten ihre Einflüsse auch in der Reklame geltend, und als R. L. Leonard von Europa nach Amerika ging, kam er hier gerade rechtzeitig an, um sich von dieser neuen großen Welle gesteigerter künstlerischer Wertschätzung tragen zu lassen.

Robert L. Leonard ist unbedingt ein Künstler von Rang und Besonderheit. Aus seinen Arbeiten spricht der seltene Zusammenklang von Geschmack, Stil und tadelloser Zeichnung. Unschätzbar aber vom reklametechnischen Standpunkt aus macht es ihn, daß er neben diesen rein künstlerischen Qualitäten den scharfen kaufmännischen

but were specifically responsible for familiarizing the public with the work of men like Drian, Benito, Le Pape and Covarubias, and 3. The splendid examples of distinctively American architecture which followed in the wake of the zoning law.

Minor, perhaps, but nevertheless important in its effect upon public taste, was the increasing use of furniture, wall-paper, textiles, etc., of European design, in our American homes.

These influences were not without their effect upon advertising, and when Mr. Leonard left Europe for America, he arrived just in time to ride in on this great new wave of heightened artistic appreciation.

Mr. Leonard is an artist of genuine distinction and originality. His work possesses a rare combination of taste, style and fundamentally sound design.

What makes it invaluable from an advertising standpoint is the fact that he has, in addition to these purely artistic qualities, a keen selling sense. This selling sense is so finely adjusted to his art-